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ja(t) 

Pohjoismaiden ministerineuvosto 

 

Pohjoismaiden ministerineuvostolle 

Kirjallinen kysymys toimista ruokahävikin vähentämiseksi 
Pohjoismaiden neuvosto on viime vuosina antanut useita suosituksia edistääkseen 

pohjoismaista yhteistyötä ruokahävikin torjumiseksi. Valiokunta keskusteli Tukhol-

massa 24. tammikuuta 2018 pitämässään kokouksessa siitä, miten tätä työtä voitai-

siin jatkaa.  

 

Valiokunta on ollut hyvin kiinnostunut muun muassa WRAP-organisaation (The Was-

te and Resources Action Programme) uutisesta, jonka mukaan Yhdistyneessä kunin-

gaskunnassa on onnistuttu vähentämään ruokahävikkiä 150 000 tonnilla vuonna 2015 

elintarvikkeiden parempien pakkausmerkintöjen avulla. 

 

Edellä esitetyn perusteella kysymme Pohjoismaiden ministerineuvostolta: 

 

1. Onko Pohjoismaissa ruokahävikin vähentämiseksi tehtyjen toimien tuloksista 

olemassa tilastotietoa? 

 

2. Onko Pohjoismaiden ministerineuvosto tutkinut, voisiko edellä mainittuja 

Yhdistyneen kuningaskunnan tuloksekkaita toimia ruokahävikin torjumiseksi 

soveltaa ja toteuttaa Pohjoismaissa? 

 

 

Tukholmassa 24. tammikuuta 2018 

 

Pohjoismaiden neuvoston Kestävä Pohjola -valiokunnan puolesta 

 

Lars Tysklind (L), Kestävä Pohjola -valiokunnan puheenjohtaja 

 

                  Karin Gaardsted, Kestävä Pohjola -valiokunnan varapuheenjohtaja 
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